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Rada Gminy i Miilsta Koz;eglowy 
42-350 K 0 Z lEG tOW Y 

ul. PI. Moniuszki 14 
woj. slqskie 

Nr OR-BR.0002.20.2020 

PROTOKOL Nr XXl2020 

z dwudziestej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy odbytej 

w dniu 29 pazdziernika 2020 r. w godzinach 15,50 -16,40 

w sali posiedzen w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

Uchwaly podj~te na sesji: 

l. Nr 188/XXl2020 

2. Nr 1891XX12020 

, 
Nr 190/XXl2020 ~. 

komunalnymi w 
kompostowniku. 

w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2020 r. 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

sprawie zwolnienia z czt;sci oplaty za gospodarowanie odpadami 
zwi'lzku z kompostowaniem bioodpad6w w przydomowym 

4. Nr 191/XXJ2020 w sprawie okreslenia wzoru deklaracji 0 wysokosci oplaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi skladanej przez wlascicieli nieruchomosci 
oraz warunk6w i trybu skladania deklaracji za pomoc'l srodk6w komunikacji 
elektronicznej skladanej przez wlascicieli nieruchomosci polozonych na obszarze Gminy 
i Miasta Kozieglowy. 

Podjyte uchwaly wraz z raportami z przeprowadzonych glosowan stanowi 'l zal'lczniki 

od nr 1 do nr 4 do protokolu. 

Obrady sesji i byly transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

l Obradom sesj i przewodniczyla Przewodnicz'lca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
Pani Joanna Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Radnych obecnych na sesj i: 13. 
Radni nieobecni : 

Pan Czes/aw Chwist, Pan Dariusz Stu/a. 

Spoza Rady w Sesji uczestn iczyli: 

Burrnistrz Gminy i Miasta Pan Jacek SIt;czka 

Sekretarz Gminy i Miasta Pan Krzysztof B'lk 

Skarbnik Gminy i Miasta Pani Jadwiga Matyja 

Radca Prawny Urzt;du GiM Pan Slawomir Kania 
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Porz'!dek obrad sesji 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przedstawienie porz'!dku obrad. 

3. Przyjycie protokolu z poprzedniej sesji. 
4. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 

5. Podjycie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy 

na 2020 r. 

6. Podjycie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

7. Podjycie uchwaly w sprawie zwolnienia z cZysci oplaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w zwi,!zku z kompostowaniem bioodpad6w w przydomowym 

kompostowniku. 

8. Podjycie uchwaly w sprawie okreslenia wzoru deklaracji 0 wysokosci oplaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi skladanej przez wlascicieli nieruchomosci 

oraz warunk6w i trybu skladania deklaracji za pomoc,! srodk6w komunikacji 

elektronicznej skladanej przez wlascicieli nieruchomosci polozonych na obszarze 

Gminy i Miasta Kozieglowy. 
9. Informacja 0 stanie realizowanych zadan oswiatowych w Gminie i Miescie 

Kozieglowy za rok szkolny 2019/2020. 
10. Przedstawienie informacji w sprawie oswiadczen maj'!tkowych (zgodnie z art. 24 h 

ustawy 0 samorz,!dzie gminnym). 
I I. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie miydzysesyjnym. 

12. Informacja Przewodnicz,!cej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie miydzysesyjnym. 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

IS. ZakO!,czenie obrad 20 Sesji . 

Porz,!dek obrad stanowi zal,!cznik nr 5 do protokolu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicz'!ca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy Pani Joanna Kolodziejczyk 

dokonala olwarcia sesji. powitala przybylych na sesjy radnych, Pana Burmistrza oraz, 

pracownik6w Urzydu Gminy i Miasta Kozieglowy 

Poinformowala, ze zgodnie z list,! obecnosci w sesji uczeslniczy 13 radnych. 

Slwierdzila , ze sesja jest prawomocna. 

Lisla obecnosci radnych stano wi zal'!cznik nr 6 do protokolu. 
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Ad. pkt 2 

Przewodnicz<jca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala. ze porz<jdek obrad 

otrzymali wszyscy radni. Zapytala czy radni b~d<j zglaszac wnioski w sprawie zmian 

porz<jdku obrad sesji. Wniosk6w nie zglaszano. Porz<jdek obrad zostal przyj;;ty 13 glosami 

"za" Uednog!osnie). 

Raport z przeprowadzonego zglosowania stanowi zal<jcznik nr 7 do protokolu. 

Ad. pkt 3 

Przewodnicz<jca Rady Pani Joanna Ko!odziejczyk poinformowala. ze protok61 

z poprzedniej sesji wywieszony by! na tablicy ogloszen i byl do wgl<jdu w Biurze Rady . 

kazdy mial mozliwosc zapoznania si~ z nimi. W regulaminowym terminie nie wplyn;;!y 

Zadne poprawki b<jdz uzupelnienia do protokolu. Zaproponowala wi~c przyst<jpienie do 

glosowania nad przyj~cielll protokolu. 

Protok61 z poprzedniej sesji , kt6ra odbyla si;; w dniu 24 wrzesnia 2020 roku zosta! przyjyty 

13 glosallli "za" (jednoglosnie). 

Raport z przeprowadzonego zglosowania stano wi zal<jcznik nr 8 do protokolu. 

Ad. pkt4 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powo!ala Komisjy Uchwal 

i Wniosk6w w skladzie: 

I. Pan Andrzej Okularczyk 

2. Pan Marcin Bydkowski 

3. Pan Leonard Jagoda 
Raport z przeprowadzonego zglosowania stanowi zal<jcznik nr 9 do protokolu. 

Ad. pkt 5 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie zlllian w budzecie 

Gllliny i Miasta Kozieglowy na 2020 rok (zal<jcznik nr 10 do protokolu). 

Pani Przewodnicz<jca Rady zapytala czy w projekcie uchwa!y zostaly dokonane zmiany 

w budzecie zgodnie z ustaleniami podjytymi na wsp61nym posiedzeniu Komisji. 

Pani Skarbnik wyjasnila. ze zmiana zostala dokonana w przeniesieniach w planie wydatk6w. 

zamiast kwoty 503.272 zl wpisana jest kwota 353.272 zl (jak w przedstawionYIll przez 
KOllli sjy Uchwal i Wniosk6w projekcie uchwaly). 

Radni nie wnosili innych uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 188/XX/2020 w sprawie zlllian w budzecie Gllliny Miasta Kozieglowy 

na 2020 rok zostala przyjyta 13 glosallli "za" (jednog!osnie) . 
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Ad. pkt 6 

Pan Marcin B~dkowski przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej ( za l,!cznik nr 11 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 189/Xx/2020 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej przyj,ta 

13 glosami .,za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 7 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie zwolnienia z cz,sci 

oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w zwi,!zku z kompostowaniem 
bioodpad6w w przydomowym kompostowniku ( zal'!cznik nr 12 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 190/XX12020 w sprawie zwolnienia z cz,sci oplaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w zwi,!zku z kompostowaniem bioodpad6w w przydomowym 
kompostowniku zostala przyj~ta 13 glosami ,.za·· (jednoglosnie). 

Ad. pkt 8 

Pan Marcin Bydkowski przedstawil projekt uchwaly w sprawie okrdlenia wzoru 

deklaracji 0 wysokosci oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi sk ladanej przez 

wlascicieli nieruchomosci oraz warunk6w i trybu sk ladania deklaracji za pomoc,! srodk6w 

komunikacji elektronicznej skladanej przez wlascicieli nieruchomosci polozonych na 

obszarze Gminy i Miasta Kozieglowy (zal'!cznik nr 13 do prolokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 1911XXl2020 w sprawie okreslenia wzoru deklaracji 0 wysokosci oplaly 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi sk ladanej przez wlascicieli nieruchomosci oraz 

warunk6w i trybu skladania deklaracji za pomoc,! srodk6w komunikacji elektronicznej 

skladanej przez wlascicieli nieruchomosci polozonych na obszarze Gminy i Miasta 

Kozieglowy zostala przyj~ta 13 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 9 

Przewodnicz'!ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze zgodnie 

z ustaw'! Prawo Oswiatowe organ wykonawczy jednostki samorz'!du terytorialnego 

w terminie do dnia 31 pazdziernika, przedstawia organowi stanowi,!cemu jednostki 

samorzljdu terytorialnego informacj, 0 stanie realizacji zadal\ oswiatowych za poprzedni rok 

szkolny. Informacja zoslala przedlozona w ustawowym terminie. Po zapoznaniu si, przez 

Radnych z danymi zawartymi w infonnacji b~dzie ona przedmiotem obrad na kolejnym 

posiedzeniu. Informacja stanowi zal,!cznik nr 14 do protokolu. 
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Ad. pk! 10 

PrzewodnicZljca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy Pani Joanna Kolodziejczyk 

odczytala infonnacje dotycz'!ce oswiadczeli majqtkowych: 

I) informacja Wojewody ~;J,!skiego dotyczqca oswiadczen maj!)tkowych zlozonych 

przez Przewodnicz'!ca Rady i Bunnistrza za 2019 rok ( zal,!cznik nr 15 do protokolu); 
2) informacja Przewodnicz'!cej Rady dotycz'!ca oswiadczen maj,!tkowych zlozonych 

przez radnych Rady Gminy i Miasta Kozieglowy za 2019 rok (zal,!cznik nr 16 do 

protokolu). 

Burmistrz Pan Jacek Sit;czka przedstawil informacjy dotycz'!C'! oswiadczeli majqtkowych 

zlozonych przez Zastypcy Burmistrza. Sekretarza GiM, Skarbnika GiM . kierownikow 

gminnych jednostek organizacyjnych oraz osob wydaj,!cych decyzje administracyjne 

w imieniu Burmistrza ( zal'!cznik nr 17 do protokolu). 

Ad. pk! II 

Na wstypie informacji 0 dzialaniach w okresie miydzysesyjnym Pan Burmistrz 

poinformowal, ze Gmina i Miasto Kozieglowy przyst'!pila do projektu "Wspieraj Seniora" 

i od 20.1 O.br. jest taka mozliwosc, ze w dobie pandemii osoby starsze po 70 roku zycia, 

samotne mog,! korzystac z pomocy pracownikow socjalnych. Mogq kontaktowac 

siy telefonicznie z Osrodkiem Pomocy, poprzez infoliniy a takZe za posrednictwem platformy 

centralnej. Jako Gmina i Miasto jesteSmy zobowi,!zani poprzez wolontariuszy i pracownikow 

socja lnych wesprzec te osoby w czynnosciach zyc iowych. Zachycal osoby samotne. starsze 

do korzystania z tej mozliwosci. 

Nastypnie poinformowal, ze znoweli zowana ustawa zwi,!zana z programem .,Czyste 

powietrze" od pazdziernika br. nalozyla na gminy obowi,!zek wydawania zaswiadczen 

o dochodach w gospodarstwie domowym , niezbydnych do zlozenia wniosku aplikaeyjnego 

przez mieszkancow. Ustalono. ze zaswiadczenia, w imieniu Burmistrza bydzie wydawal 

Gminno-Miejski Osrodek Pomoey Spolecznej w Kozieglowaeh. Na stronie internetowej 

Urzydu GiM jest zakladka "Czyste powietrze" , gdzie mozna pobrac druki i wnioski. 

Nastypnie przeszedl do najtrudniej szego w tej chwili i najwazniej szego tematu , a mianowieie 

zdrowie i zyc ie mieszkaneow w dobie szerz'!cej siy pandemii koronawirusa. Staramy siy . 

jako Urz'!d i jednostki podlegle, zachowuj ,!c rezim sanitarny, realizowac zadania urzydu 
i jednostek podlegtych w takim zakresie jak mowi,! wytyczne Glownego Inspektora 

Sanitarnego i rozporZljdzenia odnosnie zwalczania pandemii koronawirusa. Sytuacja jest 

bardzo dynamiezna i niepokoj,!ca. Apelowal do mieszkancow 0 stosowanie siy 

do wprowadzonych ograniezen . Z niepokojem kazdego dnia analizowana jest ilosc zakazeli. 
Zostalo wprowadzone nauezanie zdalne dla klas starszych i Liceum. Ma nadziejy, 

ze wszystkie zadania oswiatowe przy trybie zdalnym , pomimo ograniczen . reali zowane 

s,! prawidlowo. Nie dotyczy to przedszkola. oddzialow przedszkolnych i klas I-Ill. Czasami 

wyniki badan laboratoryjnych pracownikow placowek oswiatowych nauczycieli 

determinuj,! do skladania wnioskow dyrektorow placowek 0 zawieszenie, kwarantanny , 

o wyl,!czenie na okres decyzyj ny tych placowek z funkcjonowania. Obecnie Przedszkole 
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w Kozieglowach wraz z oddzialem zamiej scowym w Starej Hucie jest wy l'lczone i j est w tzw. 

izolacji sanitarnej . Dane statystyczne umieszczane S'l kazdego dnia zarowno na stronie 

internetowej Sanepidu jak i Urzcydu GiM Kozieglowy. Na dzien dzisiejszy w calym powiecie 

myszkowskim jest 576 potwierdzonych przy padkow . a w ostatniej dobie az 30 

potwierdzonyc h przypadkow koronawirusa. W skali kraju w dniu dzisiej szym jest ponad 

20000 potwierdzonych przypadkow i az ponad 300 zgonow. Ma nadziejcy, ze te cyfry 

przemowlq wszystkim do swiadomosci do stosowania pewnych ogran iczen 

ale i odpowiedzialnosci, ktore musimy stosowac , by ta ilosc zakazell wyplaszczyla sicy. 

Niestety wsrod naszych mieszkaIlcow mamy dwa zgony , ktorych przyczyn'l byl koronawirus. 

Na zakonczenie swej wypowiedzi Pan Burmistrz poinfonnowal , z dzialalnosc micydzysesyjna 

jest dostcy pna w dokumentach oraz na stronach internetowych Urzcydu GiM Kozieglowy. 

Ad. pkt 12 

Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna przedstawila informacjcy 0 dzialaniach 

podejmowanych w okresie micydzysesyjnym. 

W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 24 wrzesnia br. podejmowane dzialania to : 

przygotowanie porz'ldku obrad biez'lcej 

zwolanie wspol nego posiedzenia Komisji 

praca nad materialami sesyjnymi. 

Do Rady Gminy i Miasta wplyncyly pisma: 

- pismo wychowawcow przedszkola i oddzialow przedszkolnych 0 wyp/acenie dodatku 

za wychowawstwo w przedszkolu oraz oddzialach przedszkolnych w kwocie 300 zl 

z wyrownaniem od dnia 0 I wrzesnia 2019 r. 

- pismo Marsza lka Wojewodztwa SI'lskiego dotyczqce oceny wdrazania tzw .. uchwaly 

antysmogowej" wprowadzonej uchwal'l Sejmiku Wojewodztwa ~;;J'Isk iego oraz mozliwosci 

sfinansowania dzialan w niej przewidzianych ze ;lrode/ zewncytrznych w latach 

2021 do 2027 r. Pismo jest dostcypne do wzgl'ldu w biurze Rady GiM; 

- pismo Komitetu Inicjatywy Uchwalodawczej w sprawie ,.Utwardzenia nawierzchni 

ul. Cichej w Gniazdowie" 0 ponowne rozpatrzenie projektu uchwaly zgloszonej w ramach 

inicjatywy uchwalodawczej. 

Komitet zostal poinformowany, iz zasady wnoszenia inicjatyw obywatelskich okreSlone w 

Uchwale Rady Gminy i Miasta Kozieglov.'Y Nr 87/IX/2019 z dnia 27 czerwca 20 19 r. nie 

przewiduj 'l trybu ponownego rozpatrzenia wniosku , a w zwi'lzku z tym wniosek pozostaje 

bez wplywu na zajcyte w tej sprawie stanowisko . Projekt uchwaly przedlozony w ramach 

inicjatywy obywatelskiej ni e spelnia wymagania istnienia podstawy prawnej do podjycia tej 

uchwaly przez Rady Gminy i Miasta i z tych wzglcydow nie podlegal dal szemu procedowaniu; 

- pismo mieszkanki Mzyk dotycz'lce zagrodzenia przepustu wodnego pod ulic'l Koscielnq 

w Mzykch . Pi sma s'l do wglqdll w biurze Rady GiM. 
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Ad. pk! 13 

Radni nie zglaszal i pisemnyeb wnioskow i interpelaeji. 

Ad. pk! 14 

W wolnyeb wnioskach zabieral i glos: 

- w zwi~zku z tym, :i:e posiedzenie wspolne Komisji , na ktorym planowano analizy 

wnioskow do bud:i:etu na 2021 rok nie odbylo siy z powodu pandemii Radny Pan Andrzej 

Szostak zapytal ezy przewidywane jest posiedzenie na ten temat w miesi,!eu li stopadzie lub 

grudniu br. W dniu dzisiej szym ezlonkowie Komisji Gospodarki i Polityki Finansowej 

otrzymali kopi" wnioskow. ktore wplyn"ly do Referatu lnwestycji i uwa:i:a, :i:e je:i:eli b"dzie 

taka mo:i:liwose warto si" nad nimi pochylie; 

- Pani Przewodnicz!)ca Rady wyjasnila, :i:e je:i:eli pozwol~ na to warunki epidemiologiczne 

jest za tym, by takie posiedzenie odbylo si". Wszystko jednak zale:i:y od tego co si" zadzieje 

za tydzien czy za dwa tygodnie. Jezeli nie. bud:i:et zostanie okreSlony ramowo, a procedowae 

bydziemy dopiero w tym momencie gdy sytuacja lIstabilizuje siy; 

- Pan Andrzej Szostak nadmienil , ze w takim razie Komisja Gospodarki i Polityki 

Finansowej nie b"dzie analizowala wnioskow, a bydzie to analizowane na posiedzeniu 

wspolnym; 

- Pani Przewodnic~ca wyjasnila,:i:e cala Rada bydzie 0 tym wspolnie decydowala 

i je:i:eli ty lko sytuacja ogolnokrajowa na to pozwoli , :i:e bydziemy mogli si" spotkae, 

to w grudniu mo:i:emy si" spotkae, a jesli nie , ucbwalone zostan~ tylko ramy bud:i:etu, 

a procedowae bydziemy wowczas gdy tylko bydzie taka mozliwose; 

- Pan Andrzej Szostak podkreslil, :i:e na le:i:y rownie:i: pocbylie siy nad inwestyejami , 

by Rada nie byla zaskakiwana takimi sytuacjami jaka miala miejsce w dnill dzisiej szym; 

- Pani Przewodniczqca podkreslila.:i:e zdarzajq si" r6i:ne sytuaeje i nieraz trzeba 

na gorqCO cos zaprojeklOwae . Na temat sy tuacji . ktora miala miejsce w dniu dzisiej szym Pan 

Burmistrz bydzie rozmawial z osobq, ktora przygotowywala kosztorys . a Rada bydzie nad 

tym dyskutowala i decydowala w miesiqcll grudniu br. po przedstawienill kosztorysll 

za realne srodki ; 

- Pan Leonard Jagoda nawi~za l do informacji Blirmistrza w kwestii pandemii. Padlo wiele 

niepokojqcycb danycb, ale brzmi to jak dzialanie bierne. Mo:i:e nalezy rozwazye wznowienie 

wydawania Biuletynu lnformacyjnego i zwrocie siy do mieszkancow, by liczy li na siebie. 

Pokusie si" 0 umieszczen ie materialll j ak mieszk3l1cY majq sohie radzie w tym trlldnym 

czasie, umiesc ie informacje od ozdrowiellcow i cZllwae nad tym, by to nie wzmorzylo paniki. 

Sama analiza sytuacji niewiele wnosi , a bye mo:i:e taka forma bylaby pomocna dla 

mieszkal1cow; 

- Pan Burmistrz stwierdzil , ze od kilkll miesi"cy w przestrzeni medialnej na terenie kraju 

nie ma osoby , ktora nie uzyskalaby pelnej informacji 0 cborobie . jej przebiegu 

i nastypstwacb. Mysli :i:e ta swiadomose jest jakie dzialania podj ~e , by ustrzec siy przed 

zakazeniem. Natomiast po zaka:i:eniu wielkq roly pelni~ slu:i:by medyczne , ktorym mlls imy 

z szacunkiem oddae poklon dziykowae za calodobow~ pracy. Na terenie powiatll 

myszkowskiego od poniedzialku oddzial wewn"trzny zostal przekszta!cony w oddzial 
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covidowy - okolo 20 lozek. Nasze dzialania informacyjno-profilaktyczne Sl) powieleniem 

wszystkich danych zawartych w odgornych przepisach mowil)cych 0 ograniczeniach. 

Apelowal do wszystkich 0 zachowanie dystansu i stosowanie s i~ do ograniczeti, bo w duzym 

stopniu od nas zalezy rozwoj zakazeti. Poinformowal, ze na terenie Gminy przeszli smy 

kwarantann~ w Szkole Podstawowej w Lgocie Gornej . Ponownie zaapelowal 0 zachowanie 

dystansu , zakrywanie gornych drog oddechowych i cz~stl) dezynfekcj~ dloni; 
- Pan Michal Kubalsk i zloty l wniosek , by Pan Burmistrz podjl)1 starania w kierunku 

rozpoznania mozliwosci prawnych i finansowych do zdalnego prowadzenia sesji i komisj i 

Rady Gminy i Miasta. Jak wspomniala Pani Przewodniczl)ca Sl) tematy, ktore wymagajlj 

natychmiastowej reakcji. a sytuacja pandemiczna jest bardzo niepokojljca. Rozpoznanie takiej 

mozliwosci uelastyczniloby Rad~ GiM w dzialaniu; 

- Pan Bunnistrz poinformowal , ze przyjmuje wniosek i Pan Sekretarz wraz z Referatem 

Organizacyjnym rozpozna t~ kwestiy; 

- Pan Michal Kubal sk i zapytal na jakim elapie jesl fotowoltaika, jaki jest harmonogram 
dzialati ; 

- Pan Burmi strz poinformowaL ze Gmina i Miaslo Kozieglowy rozstrzygn~la przetarg 

i wybrala najlepsze zdaniem komisji konkursowej oferlY. Oferty Ie , poprzez podmioty ktore 

nie zostaly wybrane . zostaly zaskarzone i obecnie lrwa post~powanie przed Krajowlj Izb,! 

Odwolawcz'!. Czas na rozpatrzenie jesl trudny do okreslenia, slljd musimy uzbroic siy 

w cierpliwosc. Zapewnil . ze projekt jesl rea lizowany. s,! zabezpieczone srodki w Urzydzie 

Marszalkowskim, jak i w Wieloletniej Prognozie Finansowej na rok przyszly i lala nastypne 

dla reali zacji zadania pod nazw'! fotowoltaika i pompy ciepla. Ma nadziejy, ze Krajowa lzba 

Odwolawcza w lrybie niezwlocznym wnioski rozpalrzy i bydziemy mogli podpi sac umowy 

z wykonawcami. JesteSmy w trybie odwolawczym i musimy uzbroic si~ w cierpliwosc . 

Te inslalacje b~d'l budowane i ma nadzieje, ze wykonawcy podolajlj tym projektom; 

- Pani Przewodnicz,!ca nadmienila, ze w zasadzie budowa tych instalacji w okresie 

zimowym jest niemozliwa. Gdyby odwolania byly w okresie wiosennym w6wczas bylyby 

obawy; 

- Pan Damian Cesarz poinformowaL ze na terenie miejscowosci Winowno odbywaj'l 

siy aktualizacje klasyfikacji grunt6w i mieszkaticy majlj obowiljzek skladania deklaracji 

podatkowych ( okolo 260 gospodarslw) . Zapytal czy jako Urzljd moglibysmy ogolnlj 

informacjy udoslypnic ( np. obwieszczenie), by mieszkaticy wiedzieli ze maj,! taki 

obowiljzek; 

- Pan Bunnistrz wyjasnil, ze kazda zmiana w zakresie obrotu nieruchomosciami wymaga 

zlozenia deklaracji i kazdy mieszkaniec klorego 10 dotyczy jest zobowiqzany do zlozenia 

deklaracji zgodnie ze stanem faktycznym, podpisac deklaracj~ pod odpowiedzialnoscilj karnlj. 

Pracownicy slj do tego przygotowani , ale nie jestesmy w stanie tych czynnosci dokonywac 

za mieszkatic6w. Taklj informacj~ , szczegolnie dla mieszkaticow Winowna przekazemy 

za pomoclj sms-a oraz za posrednictwem Pana Soltysa i Pana Radnego. W Winownie dotyczy 

to ponad 260 podmiotow, ktore musz'! dokonac zmiany wynikaj,!cej z procedury scaleniowej. 

Kazdy wlasciciel mllsi zlozyc podpis na deklaracji , chyba ze ktos posiada podpis 

kwalifikowany lub profil zaufany , w6wczas moze Z tej platformy skorzystac; 

- Pani Skarbnik dodala, ze deklaracja jest skomplikowana i czysto bez pomocy 

pracownika mieszkaticy nie s,! w stanie jej wypelnic. Panie z Wymiaru Podalk6w wysylaj<) 
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indywidualne zawiadoll1ienia 0 koniecznosci zlozenia deklaracji . a ll1ieszkancy i tak l1Ie 

pozglasza li siy. Jest to ograll1 pracy dodatkowej dla pracownik6w WYll1iaru , bo deklaracje Sq 
trudne do wypelnienia; 

- Pani Przewodnicz'lca Rady doda!a, ze dotyczy to kazdego podatnika , kt6ry dokona! 

zakupu, sprzedazy . czy otrzyma! nieruchomose w spadku ; 

- Pani Skarbnik doda!a, ze zgodnie z przepi sami deklaracja musi bye z!ozona w ca!osci. 
uwzglydniajqc za istnia!q zmiany. W ciqgu 14 dni od zmiany podatnik powini en z!ozyc 

deklaracjy; 

- Pan Burmistrz podkresli! , ze podatnik zobowi '!zany jest do podania rzeczywistych 

wartosc i , zgodnie ze stanem faktycznym. Pracownicy pomagaj!) technicznie w wypelnieniu. 

W Urzydzie Gminy i Miasta nie prowadzimy ewidencji grunt6w , to podatnik sklada 

deklaracjy. a my werytikujemy pod wzglydem formalnym i merytorycznym. 

Na zakotlczenie Pani Przewodnicz,!ca Rady zyczy!a wszystkim duzo zdrowia i apelowa!a 

o przestrzeganie podstawowych zasad i stosowanie siy do ograniczeti wprowadzonych 

w dobie pandemii. 

Ad. pkt 15 

Wobec 

Ko!odziejczyk 

wyczerpania porzqdku obrad Przewodniczqca 

zamkny!a obrady dwudziestej Sesji Rady Gminy 

Rady Pani Joanna 

i Miasta Kozieg!owy, 

dziykui 'lc radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzia! w sesj i. 

Na tym obrady dwudziestej Sesj i zakotlczono. 

Protok6! sporz,!dzi!a: Urszul~ Dyja. 
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